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Folketingets Forsvars-, Samfundssikkerheds- og Beredskabsudvalg har 

den 27. januar 2025 stillet følgende spørgsmål nr. 117 (Alm. del), som 

hermed besvares. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mike Villa Fon-

seca (UFG). 

 

Spørgsmål nr. 117: 

Hvor stor en del af de ekstra midler til Forsvaret bliver øremærket til 

cybersikkerhed, og hvordan sikrer regeringen, at de bliver brugt effek-

tivt til at afskrække og håndtere digitale trusler? Ministrene er vel-

komne til at koordinere besvarelsen, således den ene minister besvarer 

på vegne af begge. 

 

Svar: 

Jeg henviser til den samtidige besvarelse af spørgsmål nr. 116 (Alm. 

del) fra Folketingets Forsvars-, Samfundssikkerheds- og Beredskabsud-

valg. 

 

Med venlig hilsen 

 

Troels Lund Poulsen 

Offentligt
FOU Alm.del - endeligt svar på spørgsmål 117
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